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I N T E R P E L A C J A 

dot. wprowadzenia Karty Miejskiej, Karty Ciechanowianina 

 

 Ws. wprowadzenia Karty Ciechanowianina, Karty Miejskiej, czyli systemu ulg i 

preferencji dla  w podległych Miastu instytucjach interpelowałam w ub. roku 

dwukrotnie. Karta taka miałaby funkcjonować na zasadzie np. takiej Karty Seniora, 

ale dotyczyć wszystkich Mieszkańców. Zatem we współpracy z jakimiś partnerami 

mogą to być zniżki i w innych miejscach, m.in. u przedsiębiorców oferujących 

określone usługi etc. Dokładnie opisałam wtedy, jak mogłaby działać, czego dotyczyć. 

 Otrzymałam m.in. odpowiedź, iż nasze miasto nie ma zbyt wielu możliwości, 

że karta plastikowa, a odchodzi się teraz od tego z uwagi na niepotrzebną produkcję 

plastiku (odpowiedziałam, iż nie musi to być tego rodzaju dokument, a jak w innych 

miastach - mieć formę elektroniczną - u nas np. działać przy funkcjonującej aplikacji 

mobilnej Miasto Ciechanów). Poinformowano też, że nasze miasto jest małe do 

realizacji takich kart dla wszystkich, bilety np. do Parku Nauki Torus i tak niewiele 

kosztują, na takowe mogą sobie pozwolić większe etc. 

 Będąc jednak jakiś czas temu w Serocku, niezbyt dużym mieście, widziałam 

umieszczone w witrynach na jego terenie plakaty informujące o takiej Karcie tam 

wdrożonej, opisujące jej funkcjonalność, zachęcające do korzystania. 

 Nasi Mieszkańcy wymieniali wdrożenie takowej Karty Miejskiej podczas 

konsultacji społecznych dot. aktualizacji Strategii Rozwoju Miasta odbywających się 

online w lutym, a w których również brałam udział. 

 Myślę, że zwłaszcza w obecnych czasach, kiedy każdemu jest ciężko z 

powodu inflacji, samorządowi również, warto wspierać naszych Mieszkańców. Można 

też mniemać, że takie ulgi mogą zachęcić jednak do częstszego odwiedzania 

różnych miejsc i tym samym zainteresowanie może zwiększyć dochody – czyli 

jednak i korzyść dla naszych instytucji, tym samym kasy miasta. 
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